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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan de staatssecretarissen van Financiën en van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap, mevrouw Van der Laan, over de berging van het VOC-schip de 
Rooswijk. (Ingezonden 28 december 2005) 
  
1 
Is het ministerie van OCW betrokken bij de berging van het VOC-schip de Rooswijk? Zo ja, 
op welke wijze? Zo neen, waarom niet? 

 
2 
Heeft er afstemming plaatsgevonden tussen de ministeries van Financiën, OCW en 
Buitenlandse Zaken? Zo ja, hoe vindt dergelijke beleidsafstemming over het algemeen plaats? 
Zo neen, waarom niet? 
 
3 
Zijn alle bij het door Nederland ondertekende Verdrag van Malta voorgeschreven procedures 
gevolgd? Zo neen, waarom niet? 
 
4 
Zijn bij de berging voorwaarden gesteld met betrekking tot het werkplan en het programma 
van eisen? Zo ja welke? Zo neen, waarom niet? Welke overwegingen hebben daarbij een rol 
gespeeld? 
 
5 
Zijn er Nederlandse specialisten, deskundigen op het gebied van de VOC, betrokken geweest 
bij het onderzoek en de berging? Zo ja, op welke wijze? Zo neen, waarom niet? 
 
6 
Zijn specialisten van het ROB en NISA geraadpleegd? Zo neen, waarom niet? 
 
7 
Is overwogen om de Rooswijk niet te bergen? Zo ja, wat zijn de overwegingen geweest? 
 
8 
Heeft de berger van het schip voldaan aan de regelgeving van het Verenigd Koninkrijk op dit 
terrein? Zo neen, waarom niet? 
 
9 
Deelt u de mening, dat medewerking aan berging door een commerciële berger met 
winstoogmerk in strijd is met internationaal geldende regels op het gebied van 
onderwaterarcheologie, zoals het UNESCO Convention on the Protection of the Underwater 
Cultural Heritage 2001 en het ICOMOS Charter for the Protection and Management of the 
Underwater Cultural Heritage 1996? 
 


